
 

Fråga angående dubbdäcksförbud 

 

På delar av Kungsgatan och Vaksalagatan är det förbjudet att använda dubbdäck. 

Anledningen är att dubbdäck orsakar luftföroreningar, slitage och buller. 

På kommunstyrelsens sammanträde i april framkom det i diskussionerna kopplade till 

ärendet om den så kallade busstomten att i alla fall delar av den styrande minoriteten 

vill förbjuda biltrafik på Kungsgatan i syfte att minska luftföroreningar. Det är därav 

intressant att veta hur uppföljningen av de nuvarande åtgärderna för att minska 

luftföroreningar ser ut.  

Med anledning av detta vill jag fråga gatu- och samhällsmiljönämndens 

ordförande Rickard Malmström (Mp): 

- Hur många kontroller av dubbdäcksförbudet har gjorts det senaste året? 

- Hur många har blivit bötfällda? 

 

Markus Lagerquist (M) 

Uppsala den 7 maj 2019  

 

 


